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Ú VOD 
 

Do každého nového roku vstupujeme s optimismem, s očekáváním událostí především 

dobrých. Proto není divu, že mnozí z nás byli zaskočeni a otřeseni přírodními katastrofami, 

jež hned V úvodu roku svět krute varovaly, že přírodu zatím ještě ovládat neumíme. 

 

12. ledna zasáhlo ostrovní stát Haiti zemětřesení o síle 7 stupňů. Ničivé zemětřesení srovnalo 

se zemi dvoumilionové hlavní město Port-au-Prince, bez střechy nad hlavou se ocitlo 300 000 

lidí. Událost zasáhla morálně celý svět, pomáhaly známé osobnosti, organizace, miliony 

nasbírané ve veřejných sbírkách poslali také čeští občané. 

1. března postihlo zemětřesení střední oblasti Chile. Jeho sila byla 6,6 stupně a zemřely při 

něm stovky lidí. 

 

Na konci března došlo ke dvěma sebevražedným útokům v moskevském metru, které si 

vyžádaly 28 mrtvých a desítky zraněných. 

 

20. března navštívil Českou republiku britský princ Charles s chotí Camillou. Během 

čtyřdenní návštěvy se setkal s Václavem Klausem, cílem jeho návštěvy na Moravě se stala 

ekologická vesnice Hostětín. 

 

1. dubna odstoupil po výzvě svých kolegů z funkce předsedy ODS Mirek Topolánek a 

volebním lídrem se stal Petr Nečas. 

 

8. dubna se v Praze sešli ruský prezident Dmitrij Medveděv a prezident USA Barack Obama, 

aby zde podepsali smlouvu mezi oběma mocnostmi o nesíření jaderných zbraní. Podle 

podepsaného dokumentu mají obě země do sedmi let snížit počet jaderných hlavic na 1550. 

10. dubna zemřel při leteckém neštěstí polsky prezident Lech Kaczyński. Letadlo havarovalo 

při přistávaní na letišti Smolensk. Na palubě byla i prezidentova manželka a řada představitelů 

polské politiky, duchovní, novináři. 

Zpráva Polsko zcela paralyzovala, byl vyhlášen týdenní statní smutek. Polský premiér Donald 

Tusk hovořil o nejtragičtější událostí v povalečných dějinách Polska. 

 

15. dubna ochromila letecký provoz na severozápadě Evropy sopečná činnost na Islandu. 

Celých šest dní se nelétalo například nad britskými ostrovy, k uzavření provozu vyzvali 

odborníci, protože sopečný popel ze sopky Eyjafjallajökull výrazně snížil viditelnost a 

znamenal nebezpečí pro letecké motory. 

 

1. května byla otevřena světová výstava Expo 2010 v Šanghaji a již v tento den navštívilo 

český pavilon 35 tisíc lidí. Tento počet překročil plánovanou kapacitu objektu o sedminu a 

podle slov generálního komisaře české účasti to předčilo veškerá očekávaní. Český pavilon 

pak získal stříbrnou medaili za kreativitu. 
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16. května stouply po vytrvalém dešti hladiny moravskoslezských říček, mnohde dosáhly 

třetího stupně povodňové aktivity. Nepřetržitý déšť trápil Moravu a Slezsko po několik dní, 

povodně zastavily i předvolební kampaň na severu Moravy. 

 

28. května byly zahájeny volby do Parlamentu České republiky, v nichž vyhrála ČSSD před 

ODS, TOP 09, KSČM a VV. Sestavením vlády byl – poté, co bylo jasné, že vítězná ČSSD 

nebude schopna sestavit většinovou koalici – pověřen Petr Nečas z ODS. 

 

7. srpna zasáhly po vydatných deštích severní Čechy povodně. Hladiny vodních toků se 

zvedly až o pět metrů. Evakuovány byly tisíce lidí. Na jedné straně jsme vnímali obrovské 

nasazení záchranářů, především hasičů, na druhé straně se v postižených místech začalo 

rabovat. Byly proto uzavřeny příjezdové cesty i průjezdní komunikace, aby se předešlo teto 

trestné činnosti. 

Zahynulo 5 osob, škody jdou do miliard. 

15. října začaly v České republice volby do obecních zastupitelstev a 1. kolo voleb de Senátu. 

7. prosince se v Praze konala celodenní stávka, v níž zaměstnanci ve statní a veřejné sféře 

dali najevo nesouhlas s vládním škrtem deseti procent ve výdajích na platy pro rok 2011. 

 

Sněmovna zamítla návrh ČSSD na přímou volbu prezidenta. 
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OBECNÍ  Ú Ř AD HNE VOTÍ N 

V roce 2010 končilo zastupitelům v obci volební období, a proto na zasedáních seznamovali 

občany s tím, co se za období od roku 2006 změnilo. Do voleb proběhlo celkem 6 veřejných 

zasedaní. 

 

18. února 2010 

Jednalo se o finančních příspěvcích pro ZŠ, prodeji pozemku v areálu Zemědělského 

družstva Hněvotín a informovali o hospodaření s pozemky obce. 
7 zastupitelů, 25 občanů 

 

23. března 2010 

Zastupitele se sešli mimořádně kvůli projednání prodeje pozemku.  

7 zastupitelů, 6 občanů 

 

15. dubna 2010 

Zastupitele vyjádřili souhlas s přihlášením obce Hněvotín do soutěže Vesnice roku a se 

symbolickým zakoupením jednoho schodu na nově budované rozhledně na Velkém Kosíři. 

Odsouhlasena byla i výše finančního příspěvku pro ŘKF na akci Noc kostelů – 2000 Kč. 

V diskusi se hovořilo o tom, že chybí hřiště pro starší děti. Starosta obce poznamenal, 

že obec je si této situace vědoma a bude se snažit najit řešení. 

9 zastupitelů, 20 občanů 
 
10. června 2010 

Zastupitele vzali na vědomí zprávu o navýšení úplaty za předškolní vzdělávaní, odsouhlasili 

členství obce Hněvotín v Regionu Haná. Pan Polák poděkoval vedení obce za možnost 

uskutečnit v kulturním domě Celostátní setkaní volyňských Čechů. Přítomní byli seznámeni s 

tím, jak se jednotliví zastupitele účastnili jednání zastupitelstva. 

7 zastupitelů, 25 občanů 

 

12. srpna 2010 

Na 25. zasedaní zastupitelstva byl projednán výběr dodavatelů na veřejné zakázky pro 

rekonstrukce ulic Velky Klupoř a U Zahrádek, žádost na dotaci zateplení budovy školy, 

informace o příspěvku Olomouckého kraje na odhlučnění ulic Lutínská a Olomoucká, 

příspěvek obce Regionu Haná ve výši 10 000,- Kč na výstavbu rozhledny na Kosíři. 

Starosta obce podal informaci o tom, že stále pokračuje soudní spor s panem Jiřím Tomanem. 

V diskusi došlo k výměně názorů mezi bývalým starostou, který je nyní zastupitelem, se 

současným vedením obce, když se kriticky vyjádřil o finanční situaci obce. V odpovědi ujistil 

starosta Dvořák nejen jeho, ale i všechny přítomné,  
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že závazky obce byly na počátku volebního období vyřešeny. Pozemkový fond bezplatně 

převedl obci pozemky, které byly zasíťovány a prodány. Tak mohlo zastupitelstvo investovat 

do rozvoje obce. 

Další příspěvky do diskuse se týkaly zpomalení dopravy na Lutínské ulici, opět zaznělo téma 

cyklostezky. 
7 zastupitelů, 32 občanů 

16. září 2010 

Byla podána zpráva o výsledku sbírky pro Severočeský kraj postižený povodněmi. Občané 

přispěli částkou 26 330 Kč, z rozpočtu obce byla přidána suma 13 700 Kč, celá částka byla 

předána obci Bílý Kostel. 

Starosta obce pan Jaroslav Dvořák podekoval místostarostům panu Antlovi a Dostálovi, 

kolegům zastupitelům a členům komisí nejen na teto schůzi, ale i ve Zpravodaji obce, v němž 

je rovněž zveřejněn obsáhlý příspěvek ,,Účet zastupitelstva obce za volební období 2006–

2010“. 
7 zastupitelů, 35 občanů 

V patek 15. října začaly volby do obecních zastupitelstev. V Hněvotíně bylo do seznamu 

voličů zapsáno celkem 1149 občanů, z nich 743 se voleb účastnilo. 

Celkem 6 volebních uskupení sestavilo svou kandidátku s navrženými 9 kandidáty.  

 

Výsledky voleb: 
„Za další rozvoj obce“ 44,27 % 

„Opět za jeden provaz“ 12,52 % 

„Pro všechny bez rozdílu“ 5,95 % 

„Za obec Hněvotín“ 11,85 % 

„Chceme dokončit započaté“ 16,54 % 
„SNK – Obyčejní lidé“ 8,87 % 

7. listopadu 2010 se konalo ustavující zasedaní, na němž poděkoval starosta Jaroslav Dvořák 

občanům za účast ve volbách a představil zastupitele z jednotlivých volených stran. 

 

Za další rozvoj obce:  

Ing. Jaroslav Dvořák 

Miloslav Antl 

Ing. Naděžda Krejči  

Petr Rosmaník  

Miroslava Dadáková 

Opět za jeden provaz: 

Petr Niessner 

 

Chceme dokončit započaté:  

Ing. Tomáš Dostál 

 

Za obec Hněvotín: 

Vladimír Jurtík 
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Obyčejní lidé: 

Jana Mrkusová (rezignovala) 

Petr Mrkus 1. náhradník (rezignoval) 

Ing. Roman Koníček 2. náhradník (rezignoval)  

Dušan Krupáš 3. náhradník 

 

 

Starostou obce byl zvolen Ing. Jaroslav Dvořák, místostarosty pak Miloslav Antl a  
Ing. Tomáš Dostál. 

 

Byly ustanoveny tyto výbory: 

 

Kontrolní výbor 

předseda Petr Rosmaník 

členové  Mgr. Ivana  

Alois Špičák 

 

Finanční výbor 

předseda Petr Niessner 

členové  Ing. Jozef Novák 
Mgr. Ivana Mifková 

 

Výbor pro rozvoj bydlení a dopravy 

předseda Miloslav Antl 

členové Ing. Libor Blaťák 

Zdeněk Filip 

Milan Horyl  

Ing. Jiří Macoun 

Výbor pro kulturu, sport, informace a práci se zájmovými složkami  

předseda Ing. Tomáš Dostál 
členové Milan Krejči 

Stanislav Ošťádal 

Mgr. Dana Dostálová 

Mgr. Martin Pospíšil 

Výbor pro životní prostředí  

předseda Ing. Naděžda Krejčí 
členové Josef Studený  

                                  Miroslav Hariň  
                                  Renáta Ječmeňová  

                                  Radovan Bajgar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Filkászová 
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Výbor pro občanské záležitosti  

předseda Miroslava Dadáková 

členové  Mgr. Jana Mádlová 

Jana Mlčochová 

Jaroslava Mikšíková 

PhDr. Jana Marešová 

 

Neuvolněným členům zastupitelstva byly schváleny tyto odměny: 

místostarostové 8 300,- Kč 

předsedové komisí 1 300,- Kč 

zastupitelé 540,- Kč 

 

Jednání se zúčastnilo 8 zastupitelů a 49 občanů. 

 

16. prosince 2010 

Starosta informoval o práci obecního úřadu, předseda finančního výboru objasnil navrhovaná 

rozpočtová opatření, kterými byly zaúčtovány neplánované příjmy a provedeny přesuny mezi 

jednotlivými položkami rozpočtu. Dále byly projednány smlouvy obce a žádosti o dotace z 

EU, z ministerstev i Olomouckého kraje v roce 2011. 

Byly schváleny jednorázové příspěvky ve výši 5 000 Kč Hospici na Svatém Kopečku u 

Olomouce a 4 000 Kč Farnímu úřadu Hněvotín na pořádání vánočního koncertu. 

Místostarosta Antl informoval o výstavbě v obci. 

V diskusi zazněly výhrady občanů k obsazenosti autobusových spojů, k průjezdu kamionu 
obci, k využití polních cest a další. 

Starosta obce rovněž poděkoval za přípravu a podporu akce Rozsvěcování vánočního stromu 

a pozval přítomné na Novoroční výšlap do Skal. 
8 zastupitelů 

 

 

Volby do Poslanecke  sne movny Parlamentu C eske  republiky 

Konaly se ve dnech 28. 5.–29. 5. 2010. Volební účast byla vysoká, celkem se zúčastnilo 

62,60 % voličů. 

O přízeň voličů se ucházelo celkem 26 stran či seskupení. Výsledky byly 

následující: 
 

Věci veřejné   10,88 % 

Komunistická strana Čech a Moravy  11,27 % 

ČSSD  22,08 % 

TOP 09  16,70 % 

ODS  20,22 % 

 

Ostatní strany nezískaly potřebný počet hlasů. 
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Volební výsledky V Hněvotíně: 

Volební účast vyjádřená v procentech byla 63,89 %. Bylo odevzdáno celkem 713 platných 
hlasů. 

 
Věci veřejné 13,88 % 

KSČM 10,74 % 

ČSSD 23,28 % 

TOP 09 15,98 % 

ODS 19,21 % 
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OBYVATELSTVO 

K trvalému pobytu bylo v roce 2010 přihlášeno 1518 občanů. 

Průměrný věk obyvatel Hněvotína byl 37,64 let. Během roku se odstěhovalo 18 

občanů, 76 občanů se přistehovalo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zemřelo těchto 17 spoluobčanů: 

Květoslava Mlčochová  

Miloslav Michalec  

Květoslava Hariňová  

Vladimír Tengler  

Zdeněk Crha 

Miroslav Březina  

Marie Osladilová  

Anděla Břízová 

Zdeňka Švachová 

Miloslav Srneček 

Josef Čtvrtník 

Marie Dorazilová 

Alexandr Samek 

František Husařík 

Josefa Špičáková 

Roman Bobek 

Marie Vogelová 

 

 

 

Narodilo se 10 dětí: 

Alžběta Žoldáková 

Zuzana Marie Petráňková 

Ondřej Bajgar 

Miroslav Látal 

Aneta Havlíková 

Zuzana Mlynářová 

Nikol Navrátilová 

Gabriela Sovová 

Patrik Cikryt 

Denis Koláček 

72 let 

72 let 

66 let 

92 let 

58 let 

81 let 

88 let 

66 let 

57 let 

56 let 

81 let 

97 let 

68 let 

83 let 

88 let 

49 let 

89 let 

 



- 9  - 
 

 

 

Vítaní občánků byly v tomto roce přítomny i některé děti narozené v roce 2009. 

1. března byly vítány tyto děti: Kamila Niessnerová, David Procházka, Tomáš Martínek 

a Sára Ševčíková. 

Podzimní vítaní se uskutečnilo 2. října za přítomnosti těchto 6 dětí s rodiči: Zuzana Marie 

Petráňková, Ondřej Bajgar, Aneta Havlíková, Zuzana Mlynářová, Lilian Elen Gaul a Jan 

Přikryl. 

V tomto roce oslavily dva manželské páry zlatou svatbu, 20. února 2010 Anna a Jaroslav 

Ženožičkovi a 27. března 2010 Květoslava a František Kargerovi. Je krásné prožit společně 

50 let života, obzvlášť v dnešní době, kdy se velké množství manželství rozvádí. Nemilým 

dokladem je u nás letos uzavřených 5 sňatků a 6 rozvedených manželství. 

Podle statistického výkazu žilo u nás 44 rozvedených žen a 66 mužů, vdov bylo 

66 a vdovců 13. 

 

Životni jubilea oslavili v roce 2010 tito spoluobčané: 

85 let 

Květoslava Králová 

Emilie Paráková 

Jiřina Lepařová 

 

80 let 
Jan Klevar 

Jaroslava Maršálková 
Zdenka Idesová 

 

70 let 

Anna Baštová Marie 

Podivínská Jan 

Myšák  

Růžena Molerová 

Vincent Krupáš 

Josef Mádl 
Irena Filipová 
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VY STAVBA V OBCÍ 
 

Hned v úvodu tohoto roku bylo dokončeno ověřování roční uzávěrky a přezkoušení 

hospodaření obce Hněvotín za rok 2009. Nebyly shledány žádné závažné nedostatky, které by 

hospodaření zpochybnily. 

Závěrečný účet byl schválen na veřejném zasedaní dne 18. února 2010. Vyplývá z něj, že obec 

investovala do majetku 28 778 000,- Kč, nedokončené investice jsou v hodnotě 33 161 571,- 

Kč, o tuto hodnotu pak bude navýšen majetek obce. Obec dále hospodaří s majetkem (stavby, 

inženýrské sítě, movité věci, drobný majetek, nehmotný majetek, umělecké předměty) ve výši 

135 468 000,- Kč. 

V majetku obce je cca 58 ha půdy s účetní hodnotou 12 241 842,- Kč, jedná se převážně o 

ornou půdu, komunikace a veřejná prostranství. Z celkové výměry OÚ pronajímá 169 661 m2 

Zemědělskému družstvu Hněvotín, 4 012 m2 Mysliveckému sdružení Blata (remízky), 1 000 

m2 firmě Stavebniny U Komína, Olomouc a občanům obce cca 1 000 m2 (zahrádky). 

Od roku 2007 bylo do majetku obce získáno 92 260 m2 pozemků (bezúplatný převod od 

Pozemkového fondu ČR, od Ředitelství silnic a dálnic, z majetku Olomouckého kraje, 

vyžádání historického majetku obce od Lesů ČR, odkoupení pozemků od občanů) z majetku 

obce prodáno celkem 60 451 m2. 

Jediným úvěrem, který obec zatěžuje, bylo financování splaškové kanalizace ve výši 9 680 

933,- Kč. Ten je ročně splacen částkou 972 000,- Kč a jeho zůstatek činil v únoru 2010 6 764 

933,- Kč. 

V roce 2010 byla dokončena revitalizace Topolanské ulice za 4,5 milionů Kč a části Kout za 5 

milionů Kč. Nove chodníky, místa k parkování a nová výsadba stromů i květin, to je oku 

lahodící změna obou ulic. 

Další důležitá proměna čekala mateřskou školu. Její rekonstrukce v letech 2009 a 2010, která 

splňuje všechny představy o moderním předškolním zařízení, stála 9 milionů Kč. 
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S KOLSTVÍ  
Za kladní  s kola 

1.–9. třídu navštěvovalo celkem 128 žáků (kapacita 225). V tomto roce byla opět zřízena dvě 

oddělení školní družiny pro 60 dětí, 11 žáků mělo individuální integraci a pro 9 žáků byla 

vytvořena třída skupinové integrace vedená speciální pedagožkou, dále v ní pracovaly 

asistentky pedagoga. Děti se ve třídě učily český jazyk a matematiku, pro výuku byla využita 

nove zbudované třída školní družiny, která byla v dopoledních hodinách volná. 

 

Ředitelem školy byl Mgr. Vladimír Čuka, zástupkyní ředitele Mgr. Vlasta Nováková. 

Jako výchovná poradkyně působila Mgr. Lenka Čuková, školní metodičkou prevence 

byla Mgr. Ivana Filkászová. 

Pedagogický sbor 1. stupně tvořily: 

Mgr. Dana Andrlíkova 

Mgr. Ivana Filkászová 

Mgr. Eva Pospíšilová 

Mgr. Věra Vymlátilová 

Mgr. Barbora Vrbíková – vychovatelka ŠD + zkrácený úvazek 7 hodin 

Mgr. Alena Zapletalová 

Katerina Kováčová Dis. – vychovatelka ŠD 

Mgr. Martina Mišuthová – pedagog skupinové integrace 

Pedagogický sbor 2. stupně tvořily: 

Mgr. Lenka Čuková 

Mgr. Dana Kacálková 

Mgr. Heda Kratochvílová 

Mgr. Iveta Šutová 

Mgr. Kateřina Kuchrýková – asistent pedagoga + zkrácený úvazek 4 hodiny 

 

Školská rada pracovala v tomto složení 

předseda MVDr. Vratislav Šulc zástupce zřizovatele 

členové Ing. Jaromír Sleha  zástupce zřizovatele 

Milan Horyl zástupce rodičů 

Renata Ječmeňová zástupce rodičů 

Mgr. Dana Andrlíková  zástupce pedagogických pracovníků 

Mgr. Iveta Šutová zástupce pedagogických pracovníků 

 

Škola se přihlásila do evropských projektů Školní mléko a Ovoce do škol. Žáci měli možnost 

odebírat dotované potraviny. Zaleželo na rodičích, jestli se rozhodnou přihlásit své dítě. Projekt 

se ale nesetkal s tak velkým zájmem, jaký vedení školy očekávalo.
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Peníze školám, to je projekt Evropské unie, jehož se naše škola účastní v rámci operačního 

programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost, a to v části Zlepšení podmínek pro 

vzdělávaní na základních školách. Bude se týkat oblastí, které jsou problematické, v naší 

škole se zaměří na cizí jazyky, čtenářskou a informační dovednost, využívaní IT, matematiku, 

přírodní vědy, finanční gramotnost a inkluzivní vzdělávaní (vzdělávaní dětí bez ohledu na 

rozdíly). V rámci tohoto projektu škola podá jeden typ ze jmenovaných do konce roku 2012. 

Jaký bude mít tento projekt význam a jak bude úspěšný, to je otázka dlouhodobá. 

 

Během školního roku navázala škola v rámci projektu Cesta ke kvalitě spolupráci se ZŠ V 

Dolních Němčicích. Při vzájemných návštěvách si pedagogové vyměnili zkušenosti ze života 

svých skol. Poznáváním „jak to dělají jinde“ se obohatily obě strany. 

V zájmu školy je rovněž dobrá neformální spolupráce s rodiči žáků nebo jejich zákonnými 

zástupci. To se snaží realizovat kontaktem v době vypsaných konzultačních hodin, 

konzultacemi v rámci třídních schůzek, činnosti SRPŠ při škole a při neformálních 

schůzkách iniciovaných rodiči nebo školou. 

K zápisu do 1. třídy přišlo 23 dětí, 3 dostaly odklad školní docházky. 

Škola už tradičně pořádá různé akce pro veřejnost sama nebo ve spolupráci s obecním 

úřadem. Mezi ty tradiční patří Drakiáda, Slet čarodějnic, Mikulášský karneval nebo 

Velikonoční výstava. Nejmenší zájem projevili občané o výstavu a Bazárek, což jejich 

organizátory zamrzelo, protože bylo na co se dívat. Výrobky dětí okouzlily nejen nápadem, 

ale i provedením. 

Z akcí jen pro školu lze vyzvednout např. školu v přírodě v Horní Bečvě pro 59 žáků 1. 

stupně. Počasí jim sice moc nepřálo, přesto byli všichni spokojeni. 

 

Další trochu jinou akcí byl výlet do Prahy pro žáky 4. a 5. třídy, při jehož organizaci pomáhal 

i jeden z rodičů – pan Poledníček. 

 

Pro doplněni vyučovacího procesu využívají vyučující programovou nabídku institucí v 

Olomouci, především Moravského divadla, Divadla hudby, Vlastivědného muzea, Flory 

Olomouc, Policie ČR. 

Pokud jde o soutěže, proběhla školní kola Olympiády v ČJ, Pythagoriády Matematického 

klokana, sportovních soutěží. 

Hezkého úspěchu dosáhla žákyně Kateřina Ječmeňová, která v okresním kole Konverzační 

soutěže v AJ obsadila mezi 16 soutěžícími 4. místo. 

O jeden bod nám uniklo 3. místo ve sportovním klaní O putovní pohár starosty Lutína. V 

atletických disciplínách se tu dařilo Liboru Polákovi, Ondreji Běhalíkovi, Michaele 

Horáčkové, Veronice Horné, Vladimíru Klimkovi, Anně Šustrové, Kateřině Zítkové. 
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Děti i zaměstnanci již třetím rokem podporují v projektu Adopce na dálku studium indické 

dívky Priyi, jíž je zasílán obnos 5 000 Kč. 

Nemalou částkou přispívají také na žirafí samičku Kaylu v ZOO Svatý Kopeček. 

 

Mater ska  s kola 

Po rekonstrukci v loňském roce získala MŠ mezi rodiči poměrně značný zájem. Poněvadž je 

všeobecně málo míst v mateřských školách a očekával se velký zájem o přijetí, byla stanovena 

kritéria, podle nichž budou dětí do MŠ přijímány: 

1. děti v posledním roce před nástupem do ZŠ a děti s odkladem školní docházky 

2. děti s trvalým bydlištěm v Hněvotíně 

3. děti přihlášené k celodenní docházce s nástupem 1. 9. následujícího školního roku 

4. sourozenci dětí navštěvujících ZŠ Hněvotín 

5. děti zaměstnaných rodičů 

6. děti samoživitele 

7. dovršení věku 3 let do 31. 12. roku, kdy dítě nastoupí k předškolnímu vzdělávání 

8. děti se čtyřhodinovou docházkou 

K 1. 1. 2010 – po dokončení rekonstrukce přízemí – bylo zapsáno dalších 11 dětí a kapacita 

MŠ byla naplněna na počet 68 dětí. 

Rodiče přispívali měsíčně částkou 100 Kč. 

 

Pedagogický sbor pracoval v tomto složení: 

zástupce ředitele pro MŠ Jarmila Dostálová 

učitelky Ilona Vyroubalova 

Ivona Vrbíková 

Lenka Čadová 

Petra Novotná 

Provozní zaměstnanci 
 

školnice 

uklízečka 
Marta Poláková 

Pavlína Bernátová 

 

V tomto roce mohly děti navštěvovat kroužek angličtiny vedeny paní Cohlovou, výtvarný 

kroužek vedla paní učitelka Vyroubalová, hudební a výuku hry na flétnu vedla paní učitelka 

Novotná. 

Do vzdělávacího programu byly zahrnuty i kurzy plavání (v Olomouci) a lyžování (v Hrubé 

Vodě). 

I letos mohla škola pro svou činnost využít sponzorských darů od rodičů dětí i od organizací 

v obci. Finanční částkou přispěli Wanzl, Help servis, O.K. servis, pan Niessner, pan Mlynář, 

organizace ČČK v Hněvotíně připravila pro děti dárkové balíčky na Mikuláše.
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Mater ske  centrum Berus ka 

Toto zařízení nabízí maminkám s dětmi možnost trávit společně část dopoledne V pěkně 

zařízené a moderními hracími prvky vybavené třídě. 
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FÍŘMY 

Firma Apetit Food je v insolventním řízení. Jako příčinu problémů uvádí rozsáhlé investice v 

minulém roce. Ve 2. pololetí společnost zvítězila v soutěži o dodávaní baget a sendvičů pro 

České aerolinie, investovala do nutných technologií, ale soutěž byla zrušena. Koncem roku 

2009 byly spatně vypláceny mzdy zaměstnancům, zátěž úvěru firmu potopila. Apetit uzavřel 

dlouhodobou smlouvu s firmou Hamé. Ta posílila svou pozici na trhu s bagetami v ČR i na 

Slovensku. 

 

V průmyslové zóně postavila sklady a kanceláře firma Gemo. 

 

V blízkosti společnosti Wanzl a Hamé Apetit vyrostl nový areál. Společnost SAFI s.r.o. zde 

provozuje distribuční mrazírenské sklady. Jak uvádí prokurista firmy pan Vladimír Filípek ve 

Zpravodaji obce Hněvotín, jedná se o nejmodernější mrazírenský sklad na Olomoucku. Zboží 

se distribuuje do všech koutů Moravy. Občané Hněvotína, a nejen oni, mají možnost přímého 

nákupu zboží za velkoobchodní cenu přímo v areálu. 

Velkou diskusi vyvolala plánovaná těžba štěrkopísku v lokalitě katastru Lutína a Hněvotína. 

Těžba by znamenala problémy i pro situaci v dopravě, ve vodohospodářství, třebaže firma 
Agir tvrdí opak. 

 

Na Malém Klupoři byla pozastavena přestavba bývalé Lančovky na halu pro výrobu těsnění. 
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Ř Í MSKOKATOLÍCKA  FAŘNOST HNE VOTÍ N 

Na faře je stále farář pan Mons. Ing. Eduard Krumpolc, kostelníkem je pan Sedláček, o čistotu 
v kostele se starají paní Filipová a Zapletalová. 

Na Tříkrálové sbírce byla v Hněvotíně získána částka 15 154 Kč, ve sbírce na pomoc ostrovu 

Haiti se vybralo 4 868 Kč. 

 

28. 5. 2010 se uskutečnila Noc kostelů, která byla zahájena večerní bohoslužbou, následovala 

prohlídka podzemí kostela, večerní koncert mužského pěveckého sboru Nešvera, vyklad 

průvodce o uměleckých klenotech kostela a ve 22 hodin byl opět prostor pro modlitbu, 

adoraci a meditaci. 

V prostorách kostela byla instalována i výstava fotografií z minulých let, kdy probíhala 

generální oprava kostela. 

Největší zájem byl o prohlídku kostela, zde si zájemci vystáli i frontu. Bylo škoda, že 
podobný zájem už nebyl o koncert, třebaže byl jeden z nejhezčích, které byly v kostele 

od roku 2002 uspořádány. 

Cela akce byla zdarma, režijní výlohy převzal obecni úřad. 

Spolupráce s obcí je dobrá, obec vychází – pokud je to možné – vstříc prosbám a žádostem 

pana faráře. 

 

Pro zájemce byla zajištěna doprava na pout' na Svatém Hostýně. 

12. 9. 2010 připravila farnost Farní dětsky den s poučným a zábavným programem. Rodiče 

připravili občerstvení, posezení u večerního taboráku akci ukončilo. 

Významné mše byly slouženy 1. a 2. 11. 2010 a v čase vánočním 24., 25., 31. 12. 2010. 

 

Z novodobe  historie nas eho kostela. 

 

V roce 1995, kdy k nám nastoupil pan farář Krumpolc, byl kostel ve špatném technickém 

stavu. Poslední malování bylo provedeno v roce 1930. Než se mohlo přistoupit k malování, 

bylo nutno opravit pukliny v klenbě, ve zdivu mezi klenbou a zadní stěnou kostela na kůru. 

Další prasklina byla objevena i v prostoru věže. 
V roce 1996 byly vybudovány nové elektrické přípojky a dešťová kanalizace. 

Byl vyměněn hlavni portál z pískovce – ostění – a provedeny kamenické práce na ostění 

bočního vchodu. 

V roce 1997–1998 došlo k pozlacení kříže, makovice věže a byla obnovena fasáda kostela. 

Ještě stále nebyla provedena výmalba kostela, čekalo se na obnovení vnitřních omítek a 

štukových prvků, zacelení prasklin a konečně v roce 2002 došlo k vymalování. Obnovou 

nástropních obrazu Narození Páně a Seslání Ducha svatého byly základní opravy dokončeny. 

Pokračovalo se však restaurováním umělých mramorů, pozlacených ozdob a zábradlí kůru, 

úpravou varhanní skříně, to vše v letech 2002–2004. 

Mnohem později bylo vybudováno podlahové topení a letos – v roce 2010 – byl 7. listopadu 

slavnostně vysvěcen nový oltář olomouckým arcibiskupem Mons. Janem Graubnerem za 

asistence jeho generálního vikáře Mons. Josefa Nuzika a za přítomnosti dalších tří kněží, 

jáhna a 12 přisluhujících při slavnostní bohoslužbě. 

Tato slavná událost dokázala naplnit kostel více než při koncertech a nebylo divu. 
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Vysvěcení oltáře je událostí velmi významnou. Při celém obřadu zpíval chrámový sbor Salve 

z kostela Panny Marie Sněžné v Olomouci liturgické zpěvy. 

Na závěr poděkoval pan farář všem, kteří se zasloužili o stavbu nového oltáře, i těm, kteří 

připravili tuto slavnost posvěcení. 

 

V letních měsících byl kolem celého kostela vybudován okapní chodník a byla provedena 
svislá izolace zdiva. Na faře proběhla oprava nátěru oken a dveří. 

Peníze na opravy i na nový oltář byly získány z fondu EU, dobrovolných sbírek a také z 

rozpočtu obce Hněvotín. 
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POC ASÍ  

Leden 

Sníh z 6. ledna dlouho nevydržel, 8. ledna opět sněžilo, sněžení zasáhlo celou 

Evropu. Noční mrholení vytvořilo ledovou krustu. 

Ve druhé polovině měsíce opět sněžilo a „ladovská zima“ trvala až do konce ledna. 

23. ledna klesly teploty až na - 18°C 

V lednu napadlo o 50 % více sněhu, než je průměr. 

 

Únor 

Cely únor byl bílý, na konci měsíce už sněhu znatelně ubylo a objevily se první krokusy. 

Par slunečných dní přece jen zmírnilo depresivní náladu. 

 

Březen 

Začátek měsíce chladný, noci mrazivé. V polovině měsíce se začalo oteplovat, přes den se 

teplota vyšplhala na 14°C, polní práce se rozbíhaly naplno. 

Duben 

Měsíc poměrně deštivý, s teplotami kolem 10°C. 

 

Květen 

Mimořádně mokrý a chladný měsíc, mimo dva dny stále pršelo, teploty se pohybovaly 

mezi 10 až 19°C. Na zahradách se pracovat nedalo, zato v lesích rostly houby o 14 dní dříve. 

Obce v Beskydách a Jeseníkách se opět bránily před příděly vody. 

 

Červen 

V úvodu měsíce jsme si užili tří tropických dní, které byly vystřídány ochlazením. Střídání 

teplot bylo pro tento měsíc typické, závěr opět patřil dvěma tropickým dnům. 

 

Červenec 

Vedro pokračovalo, občasný déšť jen trochu osvěžil vzduch. Obecni úřad vyhlásil zákaz 

zalévaní, teprve na konci měsíce přisel pořádný déšť a chladno jsme přivítali. 

Srpen 

Vydatně pršelo, na mnoha místech došlo k zaplávám. Bleskovými záplavami byly postiženy 

i obce Topolany a Slavonín. Deštivé počasí komplikovalo sklizeň zemědělských plodin. 

 

Září 

Měsíc chladný, deštivý, žádné babí léto. 

 

Říjen 

V polovině října „čas – nečas“, denní teploty nepřesáhly 15°C, časté mlhy se rozpouštěly až 

v dopoledních hodinách.
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Listopad 

Začátek poměrně teplý, slunečný, jen silnější vítr. Po 15. listopadu se začalo ochlazovat, 

po 20. listopadu jsme zaznamenali první noční mrazy. Zatímco na horách už sněžilo, my 

jsme se sněhu dočkali až 29. listopadu. 

Prosinec 

Listopadový sníh byl jen začátkem, již 1. prosince napadlo asi 15 cm sněhu. Stále mrzlo, v 

noci kolem -10°C, přes den se teplota pohybovala kolem - 1°C. Představa, ze by počasí mohlo 

tentokrát vydržet až do Vánoc, byla ovsem mylná. Už 7. prosince se oteplilo, drobně 

mrholilo. V závěru měsíce bylo sice chladněji, většinou zataženo a sněhu moc nepřibylo.
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ZA JMOVE  OŘGANÍZACE 
C esky  svaz z en 

Populární Babinec se konal 18. března v zasedací místnosti kulturního domu, na měsíc duben 

byl připraven zájezd do maďarského lázeňského střediska Györu. 

 

Senior klub 
Členové klubu se scházejí pravidelně každý poslední čtvrtek V měsíci. Letos si kromě 

jiného vyslechli přednášku Jak udržovat zdraví v seniorském věku a připravili i řadu akcí, 

při kterých se vydali za poznáváním zajímavých míst. Navštívili Znojmo, Loštice, lázně 

Skalka, prostějovskou hvězdárnu, Vlastivědné muzeum v Olomouci, obdivovali výtvory 

řezbáře a dřevorytce pana Beneše. 
Nezapomínají ani na jubilanty, s nimiž oslavují jejich narozeniny. 

26 členů Senior klubu si na svou činnost přispívá 400,- Kč za rok, obecni úřad přispívá 

částkou 5 000,- Kč na zájezdy. 

O své činnosti informují na nástěnce ve vestibulu obecního úřadu. 

 

C esky  c erveny  kr í z  
Organizace měla 91 členů. Každoročně zahajují svou činnost plesem. Výtěžek z něj pak 

slouží k pořádaní několika akcí v průběhu roku. Na červen byl připraven zájezd na jižní 

Moravu, V říjnu návštěva představení ochotnického divadla V Těšeticích. Tradici už má 

listopadové a prosincové pečení koláčků pro Setkání seniorů a Rozsvěcování vánočního 

stromu. Dětem v mateřské škole darovali balíček sladkostí na Mikuláše. 
Členky výboru navštívily rovněž 7 jubilantů a předaly jim malý dárek. 

 

Mí stní  knihovna 
Knihovnice paní Dostálová půjčuje knihy vždy v úterý od 16 do 19.30 hod. Knižní fond je 

pravidelně obměňován, čtenáři si mohou vybírat z nabídky literatury dětské i z beletrie pro 

dospělé. Zápisné činí pro děti a důchodce 30,- Kč, pro ostatní 50,- Kč. V knihovně je rovněž 

k dispozici internet. 

 

Myslivecke  sdruz ení  Blata Hne votí n 

Po celý kalendářní rok členové sledují stav zvěře, kontrolují podmínky pro její život. Nejvíce 

práce čeká myslivce na podzim a zvláště v zimě, kdy plni zásypy a krmelce. Po 

letech mravenčí práce si mohli říct, že se jim podařilo splnit cíl – totiž kvalitně zazvěřit 

honitbu. MS vyvíjí i další činnost, které mají dobrý ohlas v okrese i kraji. V areálu Výrovka 

umožňují chovatelům z oblasti Hané výcvik jejich psů pro mysliveckou činnost, pořádají 

zkoušky pro psy norníky, plní zde i povinnost cvičné střelby. Velmi rádi se do Hněvotína 

vracejí i sokolníci, pro něž MS zajišťuje podmínky pro výcvik jejich svěřenců. Všechny 

tyto akce přispívají ke vzájemnému poznávání a k inspiraci pro další práci. 

MS oceňuje také velkou podporu, které se mu dostává od obecního úřadu a také od 

Zemědělského družstva Hněvotín. 
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FC Hne votí n 

Pro fungovaní FC byla důležitá Valná hromada konaná 27. února, poněvadž na ni byl zvolen 

nový 11členný výbor. Předsedou byl zvolen Miroslav Hariň, místopředsedou Milan Horyl, 

jednatelem Mojmír Doležal a členy jsou Michal Antl, Miloslav Antl, Michal Barčík, Lubomír 

Keluc, Jakub Krejčí, Milan Krejčí, Jozef Novák a Dušan Romanovský. 

Velkou pozornost věnoval klub mládeži, využil toho, že popularita fotbalu v Hněvotíně 

roste. Snahou je také udržet tým mužů v krajské soutěži. 

V jarní části sezony se mužstvo pohybovalo ve středu tabulky, týmy žáků a dorostu navázaly 
na výkon z podzimu. 

Velký ohlas mel veteránský turnaj v male kopané. Své domácí zázemí zde našly tři týmy 

Kovo dřevo, DD sport Flamengo a především domácí FC Hněvotín. 

V podzimní části vedl mužstvo mužů osmnáctiletý Jakub Krejčí, mužstvo se umístilo na 13. 

místě se ziskem 18 bodů. 

Dorostenci zakončili sezonu na 10. místě, výkon mužstva byl poznamenán odchodem 9 
hráčů, z nichž šest patřilo do základní sestavy. Nejsložitější situace byla u starších žáků. Ti 

obsadili mezi 11 týmy pěkné 6. místo, ale jejich problémem jsou nevyrovnané výkony. 

Mladší žáci „přezimují“ v tabulce na krásném 3. místě. jejich trenéři Horyl, Kaštyl a Barčík 
chválí mladé fotbalisty za přistup k zápasům, ale hlavně k tréninkům. 

 

 

Sbor dobrovolny ch hasic u  

Z činnosti SDH je třeba vyzdvihnout především to, jak se věnovali mladým hasičům. 

Připravili pro ně akce, v nichž si mohly děti vyzkoušet své dovednosti a teoretické znalosti, 

nezapomněli ale ani prvky ekologické výchovy. Výlet do Hněvotínských skal totiž spojili s 

péčí o životní prostředí. Mladí hasiči dostali pracovní rukavice, igelitové pytle a mohli se 

pustit do úklidu. Možná se divili, kolik nepořádku mohou po sobě lidé v přírodě zanechat. 

Snad je tato společná akce ovlivní v jejich přístupu k dodržovaní pořádku. 

Soutěže ve Štětovicích se zúčastnila tři družstva mladých hasičů. Byla to teprve jejich třetí 

účast na soutěži a výsledná umístění na pátém, sedmém a devátém místě z celkového počtu 

11 soutěžících můžeme povazovat za velmi dobrý výsledek. 

22. května se konalo u hasičské zbrojnice tradiční Kácení máje. Akce byla zahájena 

položením kytice k pomníku sv. Floriana a průvodem ke zbrojnici. Zde hrála k poslechu i 

tanci dechová hudba Jiřího Pavlíčka, kterou později vystřídala skupina Jiřího Krumpolce. 

Traduje se, že když hněvotínští hasicí připraví nějakou akci, nepřeje jim počasí. Sice to 

nebývá pravidlem, ale tentokrát počasí opravdu příznivé nebylo. Ale ani to nepokazilo 

dobrou náladu a akce sklidila velký ohlas. 

Další nabídkou pro hezky strávené odpoledne bylo Posezení u burčáku pořádané 4. září. 
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KALEÍDOSKOP 
 

Přibližně 80 účastníku se na Nový rok vydalo na historicky první výšlap do Hněvotínských 

skal. V prostoru u cvičné nory byla cílová stanice, na níž se účastníci mohli občerstvit a v 

poměrně nepříznivém počasí i zahřát připravenými nápoji. 

 

Letošní zima přála zimním sportům. Bohatá sněhová nadílka v lednu lákala na běžky, ledová 

plocha připravená zásahovou jednotkou dobrovolných hasičů zase k vyzkoušeni 

bruslařského umění. 

V tomto roce opět některé ženy zaujalo cvičení chuej čchi kung a pod vedením paní 

Mikšíkové se scházely pravidelně. Cvičení napomáhá zlepšení a udržení tělesné kondice, je 

typické pomalými pohyby sladěnými s přirozeným dýcháním při relaxační hudbě. Je 

zaměřeno na krční páteř, zvýšení kloubní činnosti, posílení ochablých svalů. 

Cvičení bohužel po několika lekcích skončilo... 

 

V únorovém vydaní Zpravodaje se občané seznámili s pravidly nově založené soutěže 

hněvotínských pálenek. Akce nesla název Josefovský košt a podtitul Nad slivovicí nikdo 

nezvítězil, jen Moraváci remizovali a napoprvé se sešlo 21 vzorků. Byla jmenována 

11členná porota, která nejprve hodnotila anonymně ve čtvrtek a vybrala 9 pálenek 

postupujících do finále. To proběhlo v pátek 19. března v sále kulturního domu. Za 

symbolickou padesátikorunu si mohl každý, kdo košt navštívil, ochutnat dvacet vzorku a 

připojit se k hlasovaní laické veřejnosti vhozením čísla svého favorita do skleněné nádoby. 

Kolem 19. hodiny skončila porota se sčítáním hlasů a její předseda Radovan Bajgar předal 

výsledky starostovi obce Jaroslavu Dvořákovi, který je pote slavnostně vyhlásil. 
Výsledky Josefovského koštu: 

1. místo mirabelka Radovan Trybula 

2. místo slivovice Ladislav Blahut 

3. místo meruňka Alois Špičák 

Od laické poroty získala nejvíce bodů slivovice Pavla Mareše. 

 

Rozhodnutím zastupitelstva se naše obec i v letošním roce opět přihlásila do celostátní 

soutěže Vesnice roku. Součásti přihlášky bylo zpracovaní materiálu, který zachycuje 

všechny stránky života obce – investice, školství, kulturu, sport, starost o zeleň, činnost 

zájmových sdružení, podmínky pro podnikání, celkový vzhled obce. 

Sedmičlenná komise si během své návštěvy 9. května prohlédla novou lokalitu Za Hřištěm, 

nove hřiště s umělou trávou, dokončenou úpravu Topolanské ulice, revitalizovanou část Kout 

s nově otevřenou drahou pro příznivce kolečkových bruslí a na závěr rekonstruovanou 

mateřskou školu. Dle reakce zástupců Olomouckého kraje i starostů vítězných obcí se 

máme čím chlubit.  
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Soutěž vsak neznamená jen soutěžení, přispívá i k navazovaní kontaktů s obcemi, které něco 

dokázaly, se kterými si mohou zastupitele vyměňovat zkušenosti, nápady a podněty k další 

činnosti. 

Při příležitosti 65. výročí ukončení 2. světové války se v Hněvotíně uskutečnilo 15. května jíž 

5. celostátní setkaní volyňských Čechů a jejich přátel. 

Sešli se hosté z mnoha míst České republiky, dokonce přijeli i z Belgie, pozvání přijali i 

lidické děti – dnes již senioři – a zbylí obyvatelé Malína na Volyni, který byl také za 2. 

světové války vypálen. 

Všechny přítomné přivítal starosta obce pan Ing. Jaroslav Dvořák, po vystoupeni žáků 

základní školy byl položen věnec k památníku padlých. 

Po obědě se rozproudila volná zábava, přítomní hosté mohli společně zavzpomínat. Při 

příležitosti setkaní bylo upečeno 2 000 hanáckých vdolečků, o což se zasloužily paní Iveta a 

Zdena Macounovy, paní Ištvánková a dcery pana Tenglera, posledního vojáka ze Svobodovy 

armády, který zemřel v lednu tohoto roku. 

Paní Iveta Macounová se rovněž postarala o výzdobu sálu, děvčata Polákova a paní 

Kovářova nabízely hostům občerstvení. 

Z celého dne dýchala družnost a pohoda. Proto není divu, že si přítomní slíbili, že toto 

setkání určíte nebylo poslední. 

Tradiční Sportovní den obce Hněvotín se konal v sobotu 19. června. Organizaci si vzali na 

starost fotbalisté FC za spolupráce s obecním úřadem, základní a mateřskou sokolu a 
dobrovolnými hasicí. Jak uvádí pan Krejčí ve Zpravodaji, pan starosta „domluvil nahoře“ 

počasí a nic nebránilo tomu, aby se na hřišti rozběhly soutěže v kopané, volejbale a tenisu. 
Pro děti byla připravena celá řada soutěží, atrakcí, z nichž asi největší nadšeni vzbudila 

pěna nastříkaná hasicí na plochu. Přílet helikoptéry záchranného systému, ukázky 

historických vozidel ze soukromých sbírek sběratelů, paintball, ukázky výstroje stíhacích 
pilotů zapůjčené z leteckého muzea – to vše si získalo pozornost téměř 400 obyvatel, kteří 

na hřiště zavítali a odcházeli velmi spokojeni. 

 
Na měsíc listopad připravil Obecní úřad Hněvotín Setkání seniorů obce. Letos bylo pozváno 
i 35 jubilantů (70, 75, 80 a 85 let), škoda jen, ze jich přišlo jen 11. Obdrželi malý dárek od 
OÚ. Program si připravily děti z mateřské školy a mažoretky. 
U bohatého občerstvení si přítomní mohli zavzpomínat, popovídat a také zatančit při živé 

hudbě. 

 

Adventní čas patřil jíž popáté Rozsvícení vánočního stromu obce. Vzhledem k rozsahu 

akce se do příprav zapojila skupina dobrovolných nadšenců, kteří zajištovali bohaté 

občerstvení, jehož výběr byl sestaven na základě minulých zkušeností. 

Občané si tak mohli pochutnat na pochoutkách z udírny manželů Špičákových a Pokorných, 

uzené krkovičce od M. Harině a P. Toufara, bramborácích od manželů Krejčích a FC či na 

roštovaných specialitách od hasičů.  
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Milovníkům sladkostí přišly vhod koláčky od členek Českého červeného kříže a cukroví od 

členek Českého svazu žen. 

U stánků se ale nabízely i výrobky a drobnosti s vánoční tematikou. 

Vánoční strom byl rozsvícen v 19 hodin a program ukončil velkolepý ohňostroj. Pote 

následovala v sále kulturního domu produkce hudební skupiny Famo z Olomouce. 

Sněhová nadílka, které se organizátoři za těch pět let dočkali poprvé, byla zpočátku přivítaná 

s nadšením, ale s přibývajícím množstvím sněhu musela být zapojena do úklidu i těžší 

technika. Vše se nakonec zvládlo a odměnou organizátorům byla velmi dobra účast občanů. 

 

Je u nás zvykem, že poslední den v roce většina z nás chce strávit příjemnou zábavou, 

setkáními se známými. Silvestrovská zábava pořádaná Obecním úřadem Hněvotín a 

zájmovými složkami v kulturním domě to vše nabídla. 

Jakmile odbila půlnoc, vydali se lidé před kulturní dům, kde byl deset minut po půlnoci 

uspořádán nádherný ohňostroj. 

 

Uzavřen byl další rok života obce. 
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ZA VE Ř 
 

Při zápisu do kroniky za rok 2010 jsem čerpala z materiálů, které zanechala paní Jindřiška 

Flášarová, dlouholetá kronikářka obce. Využila jsem také článků ve Zpravodaji obce Hněvotín 

za rok 2010. 

 

Kronika obsahuje 27 listů. 

 

Text kroniky byl schválen starostou obce Hněvotín dne 20. června 2014. 
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PŘ Í LOHY 
 

1. Setkání a loučení v Hněvotíně – publikace vydaná u příležitosti 5. setkání krajanů 

z Volyně 

 

2. Soubor 8 fotografií ze setkání 

 

3. Kopie novinového článku – Volyňští Češi se popáté sešli – MF Dnes 17. 5. 2010 

Oficiální pozvánka na setkání 

Seznam pozvaných hostů 

Vzpomínka pana Vladimíra Tenglera na setkání v roce 1995 

 

4. Rukou psaný text pana Svobody – historie Hněvotína 

 

5. Olomoucké tvarůžky – historie a současnost 

 

6. Usnesení z ustavujícího zastupitelstva obce Hněvotín konaného dne 9. 11. 2010 

 

7. Zpravodaj obce Hněvotín – listopad 2010 

 

8. Statistické výkazy (pohyb obyvatel, narození, jubilea, sňatky, rozvody, úmrtí) 
 

Pozn. Všechny přílohy uloženy v archivu Obecního úřadu Hněvotín. 
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